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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DE PERSONES MAJORS 

19 de abril de 2023 

Lloc: Saló de plens de l’Ajuntament 

Hora d’inici: 10: 30h 

Hora de finalització:  12:35h 

 

Assisteixen a la reunió: 

Associacions de majors: 

 

AMACMEC (Associació de dones afectades per càncer de mama, d'Elx- 

(Vocalia 3a edat). 

Associació de Veïns Centre, Avinguda País Valencià, (Vocalia 3a edat). 

Associació de Veïns Barri Obrer d'Altabix, (Vocalia 3a edat). 

Club de Lectura Sénior. 

Associació d'Antics Alumnes del Col·legi Santa Maria d'Elx. 

Associació de Veïns del Toscar i Carrers Adjacents, (Vocalia 3a edat). 

Associació de Veïns Filet de Fora i Portes Encarnades. (Vocalia 3a edat). 

Associació de Veïns la Baia Asprella, (Vocalia 3a edat). 

Associació de Veïns Partida de Carrús Nord- Camí del Pantà, (Vocalia 3a 

edat). 

Associació de Veïns Pla de Sant Josep-Canal, (Vocalia 3a edat). 

Associació de Veïns Plaça de Barcelona i carrers Adjacents. 

Polivalent de Carrús, Vocalia associació Cultural de la 3a edat. 

Associació de Veïns Raval Nou, (Vocalia 3a edat). 

Associació de Veïns de Sant Crispí, (Vocalia 3a edat). 

Club Social Jubilats i Pensionistes de Torrellano. 

Associació d'Alumnes, Exalumnes i Amics de les aules Universitàries de 

l'experiència, de la UMH. 

Vocalia de Majors de la UGT. 

SUPO ONCE 
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Representants municipals dels següents partits polítics:  

Sra. Elena Bonet Mancheño. Grup Municipal del Partit Popular 

Sra. Marisol Burruezo Miralles. Grup Municipal Vox 

Membres de la taula: 

Sra. Purificación Vives Pérez, regidora de Polítiques de Majors. Presidenta 

de la taula. 

Sra. M. José Muñoz- Quirós Pradillo, secretària de la taula. 

 

Personal de la Regidoria de P. de Majors: 

 

Sra. Eva Mojica Irles, tècnica en Integració Social 

 

Comença la reunió, a les 10:30h. 

Purificación Vives presenta l'Excm. Alcalde d'Elx, Carlos González: 

L'alcalde, refereix que únicament vol saludar, ja que li ha comentat 

Purificación que hui és últim consell de la legislatura, que li consta que el 

consell ha fet un treball de manera sistemàtica, regular i constant i indica 

que vol donar les gràcies a tot el consell per la seua labor, per les seues 

aportacions, pel treball que realitza per a la consecució d'un envelliment 

actiu, per afavorir el benestar en la qualitat de vida de les persones majors, 

per la seua participació i la contribució a la política de majors que es duu a 

terme des de la Regidoria. I finalitza la seua intervenció i expressa el seu 

desig de tornar a veure'ls a tots al maig. 

 

La regidora Purificación Vives dona pas a la lectura i comentaris dels punts 

de l'ordre del dia: 

 

 

1. APROVACIÓ DE L'ÚLTIMA ACTA ORDINARÍA: 

S'aprova l'acta de l'última sessió ordinària, amb data de 15 de febrer de 

2023, per majoria simple, sense vots en contra. 
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2. APROBACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA: 

S'aprova l'acta de la sessió extraordinària, amb data de 30 març de 2023, 

per majoria simple, sense vots en contra. 

 

3. INFORMACIÓ SOBRE EL FUNCIONAMENT DELS TALLERS SÉNIOR: 

 La regidora refereix que els tallers sénior s'estan duent a terme en el CC 

Candalix i han tingut un bon acolliment. Indica que la demora en el 

començament es deu al fet que són una licitació però que aquests tallers 

són anuals. Únicament paren en període vacacional i dies festius, acabaran 

al desembre i en el mateix mes s'obrirà el termini d'inscripció dels següents. 

Refereix que l'acceptació ha sigut molt positiva i fins i tot hi ha llista 

d'espera. És per això que cada 3 faltes es donarà pas a la següent persona 

en el llistat d'espera. Matisa que són tallers amb un aforament de 20 

persones, excepte els d'informàtica que depenen del nombre d'ordinadors 

disponibles a la sala de L’Escorxador. 

 

4. INFORMACIÓ SOBRE LA IV EDICIÓ DE RELATS I PINTURES 

SÉNIOR: 

   Purificación Vives contínua amb la paraula i informa que ja està 

oferida la 4a edició del Concurs de Relats i Pintures, i afig que ha sigut una 

iniciativa d'aquesta legislatura. Sobre aquest punt indica que hi ha una 

novetat: la temàtica del relat passa a ser lliure i s'amplia el nombre de 

paraules de 1500 a 3000 per demanda dels concursants. S'informa també 

del termini de presentació: del 3 d'abril al 8 de setembre. La decisió es durà 

a terme en el mes del major. I el jurat estarà compost per representants 

d'entitats expertes en art i en relats.  
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5.  INFORMACIÓ SOBRE ASPECTES A TRACTAR QUANT A LA NOVA 

ELECCIÓ AL CÀRREC DE LA PRESIDÈNCIA HONORÍFICA DEL 

CONSELL. 

 

La regidora recorda la sessió extraordinària celebrada el passat 30 de 

març, en què es va dur a terme el cessament de la Presidència d'Honor del 

Consell de Majors i informa que, per a ostentar el càrrec de la Presidència 

Honorífica del Consell és requisit formar part d'alguna de les associacions 

que en formen part. Per a l'elecció d'un nou President/a Honorífic/a del 

Consell de Majors hi ha un període per a postular la candidatura, que 

comença ja. I en el següent consell, que serà el mes de setembre, es 

realitzarà la corresponent votació. 

A partir d'una pregunta Purificación incideix que un càrrec honorífic 

s'atorga en funció de la trajectòria determinada d'una persona i que la 

duració és de 4 anys. 

 

6.  INFORMACIÓ MUNICIPAL. 

La regidora tracta a continuació els següents temes: 

- Acord de col·laboració amb Creu Roja. 

Purificación Vives informa que en un futur s’acabarà de concretar l'acord 

de col·laboració amb la Creu Roja per a treballar la “Soledat no desitjada”. 

Aquest acord està en marxa i englobarà una sèrie d'activitats i accions per 

a estudiar, de manera individual, cadascun dels casos de soledat no 

desitjada. S'està considerant incloure en l'acord l'acompanyament de 

manera puntual i la realització de tallers en la seu de la Creu Roja o en 

instal·lacions municipals. 

Refereix la dificultat que està generant la detecció d'aquesta soledat en 

persones majors. 

- Museu de les Arts i de les Ciències de València. 

Refereix que l'Ajuntament té un acord de col·laboració amb el Museu de les 

Arts i de les Ciències de la ciutat de València per una duració de 4 anys. La 

finalitat d'aquest acord és acostar la cultura i la ciència a les persones 

majors i evitar la desigualtat en l'accés i gaudi al coneixement. Per a això la 
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Regidoria realitzarà un viatge al mes per a visitar el Museu de les Arts i de 

les Ciències i l'Hemisferi. Itinerari d'eixida amb autobús a les 8.30 h des de 

l'estació d'autobusos, visita al museu guiada, en finalitzar a mig dia es 

donarà temps suficient per al dinar, a les 15.30 h entrada a l'Hemisferi i la 

tornada es preveu per a les 18 h aproximadament. Gràcies a aquest acord 

de col·laboració, la Regidoria assumeix la despesa de l'autobús i una part de 

les entrades als museus, la qual cosa comporta la gratuïtat del viatge per a 

la ciutadania, únicament és a càrrec d'ells el menjar, que s'incideix que és 

lliure, és a dir, es podran emportar el seu menjar o menjar allí on vulguen. 

Informa també, que la inscripció es realitzarà a través de la web de 

l'Ajuntament de manera individual. 

Eva Mojica, tècnica d'Integració Social, pren la paraula i explica les dades 

que cal emplenar en el formulari d'inscripció que està penjat en la web de 

l'Ajuntament. Sobre el dinar els informa que prop hi ha un centre comercial 

i una zona de berenadors. 

Reprén la paraula la regidora per a informar que dies abans des de la 

Regidoria es contactarà amb totes les persones inscrites en el viatge i crearà 

un grup de whatsapp informatiu. 

 

7.  PREGUNTES I SUGGERIMENTS 

Purificación Vives obri el torn de precs i preguntes. 

- La regidora inicia aquest punt repartint a tot el consell una carpeta amb 

un llibre del concurs Superxef de l'edició passada que inclou les receptes en 

castellà i valencià. 

- Eva Mojica, tècnica d'Integració Social, torna a prendre la paraula i 

contesta a la pregunta de com es podrà assabentar dels viatges a València i 

respon que a través del grup del Consell se'ls facilitarà tota la informació. 

- Ana María Martínez, del Club de Lectura Sénior, intervé per a fer al·lusió 

al punt de l'elecció al càrrec del President Honorífic del Consell de Majors i 

al·ludeix que seria important que les persones que presentaren la seua 

candidatura ho feren adjuntant un xicotet article en què es presenten 

personalment, així com les seues propostes i els seus interessos. En 

definitiva, una xicoteta ressenya de la persona.  
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- Antonia Bernad, de Associació de Veïns del Toscar, fa al·lusió al punt de 

l'acord de col·laboració amb Creu Roja i narra una experiència pròpia de 

voluntariat en què es va desaconsellar el tema de l'acompanyament per 

motiu de distanciament. 

- Antonio Visedo, de l'Associació Camí del Pantà, comenta que el diumenge 

passat els veïns de la seua associació van realitzar una reunió per a exposar 

les seues necessitats i una va ser el tema de la foscor en les parades 

d'autobús del camí del Pantà. 

- Gabriela Grau, de l'Associació Centre Avinguda, li contesta que podria 

haver-hi en cada parada del camp un banc amb una placa solar per a pal·liar 

el problema de la foscor. També agraeix a Puri tota la seua legislatura. I 

finalitza la seua exposició votant de manera favorable a la petició d'Ana 

María, sobre la ressenya de la persona. 

- Purificación Vives, en resposta al problema plantejat de la falta de llum en 

les parades de bus, comenta que aquesta mesura ja està contemplada dins 

dels pressupostos participatius per a totes les pedanies de la ciutat. 

- Consuelo Martínez, representant de l'Associació AMEMEC, intervé per a 

incidir en el tema de l'acord amb Creu Roja i refereix que els seus majors de 

l'associació fan una labor importantíssima amb Creu Roja, els diuen 

“padrines d'AMAMEC” i s'encarreguen de telefonar a qualsevol persona 

que tinga la malaltia diagnosticada, l’acompanyen i l’escolten. Anuncien 

que tindran un esdeveniment l'11 de juny a les 19 h en el Gran Teatre. 

- Pepe Gracia, de  l´Associació de Veïns Portes Encarnades  agraeix a la Creu 

Roja d'Elx la seua labor en el municipi. 

-Antonía Bernad, comenta que al seu parer és una manera fàcil de pal·liar 

les incidències en les parades de l'autobús. Sol·licita que els busos anuncien 

de manera oral les parades. 

- Associació de Veïns del Raval intervé també sobre les parades d'autobús, 

refereix que va realitzar un informe de cadascuna de les parades d'autobús 

del municipi amb incidències i el va passar al departament corresponent del 

municipi, gràcies a això han aconseguit que totes les parades del polígon 

tinguen la seua marquesina. 

- La regidora torna a fer al·lusió als pressupostos participatius i la inclusió 

d'aquesta demanda. 
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- Josefa Antón del club de lectura, realitza una pregunta per a exposar que 

en l'Hort de la Verge hi ha un espai públic on s'està duent a terme un 

assentament des de fa molt temps, i indica que la policia ha de saber-ho. 

Pregunta si l'Ajuntament té alguna solució sobre aquest tema. 

-Gabriela Grau, refereix que són persones sense sostre, que ella ha passat 

per allí en diverses ocasions per a facilitar-los aigua i també ho va comunicar 

a l'Ajuntament. 

 

L'última intervenció és de Purificació Vives, que informa que aquesta 

problemàtica ja està en coneixement de l'Ajuntament, seguidament passa 

a finalitzar la sessió del Consell i acomiadar-se d'aquesta legislatura i de tot 

el Consell. 

 

Elx, 19 d'abril de 2023 

 

 

  

 


